
#BREVFLET# 

 

 

 

 

 

 

Møde Brugerrådsmøde  

Tid 13. august 2024 kl. 16 - 18 

Sted Mødelokale 

Deltagere Jørgen Andersen, formand 
Jesper Balle, bruger 
Kenndy Martens, bruger 
Lisbeth Holler, bruger 
Ole Nielsen, bruger 
Inger Johansson, bruger 
Torben Knudsen, bruger 
Henrik Juul, bruger 
Torben Vandet, bruger 
Troels Borup Andersen, leder 

 

Afbud Ingen  

Sagsnr./Dok.nr.  

 

1. Opfølgning på spørgeskemaundersøgelsen. Hvordan får vi den ud til brugerne? 

 

Enighed om at synliggøre undersøgelsen, forslag om FB og plancher.  

 
 

2. Drøftelse af planerne vedrørende kulturhus/bydelshus. 
 
Bydelshus er sat i bero, pga af dårlig økonomi. 
 
 

3. Kulturarrangementer fremover. Vi skal blandt andet have lavet en ny ansøgning. 
 
Inger og Jørgen går sammen for at lave nye ansøgninger til kommunen. Ingen havde tid / 
overskud til at søge forskellige fonde. 
Troels tager punktet med på næste møde. 
   

4. Orientering fra Troels 

      

       Troels orienterede om reparationer i ferien, blandt andet flise arbejde i wellness.         

Derudover er ventilation bliver lavet. Der er 2 i virksomhedspraktik, få timer om ugen.  
Besøg af en fotograf, Haraldslund er med i en bog over ikoniske svømmehaller i DK. 
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Der starter ny medarbejder den 15. august, tekniskservicemedarbejder, der skal deles 
med stadion. Massagebænken nedlægges. Troels er bekymret over P pladsens beskaf-
fenhed. Mange store huller. 
 

5. Bordet rundt. 

Jørgen: Hvad sker der i børneområdet? OG kunne man lave noget med AAB til deres    
hjemmekampe? Debat om pladsen foran Haraldslund, delte meninger om muligheden. 

Torben V.: God historie om påtale af at livredder påtalte overtrædelse af at have telefon          
med ind.  

Kendy: Løse brædder i saunaen, efterlyste stille, stille gus, uden musik. 

       Troels oplyste at man påtænkte at støbe nye fundamenter til bænke i saunaen.  

       Inger.: Stille stillegus og hårtørrer hos damerne. 

       Henrik: Man kunne evt lave plads til udspænding i rummet/ gangen ud til sundhed og       

                 Bevægelse. 

        Jesper: Ingen vandpolo til World fire fighter. 

        Lisbeth: Formulerer en klage (på vegne af brugere til vandgymnastik.) 

        Torben K:  Stort ønske fra brugerne i sauna, Koldvandskar/bassin ude i wellness. 

 

6. Evt. 
Vestbydagen torsdag den 29.august kl 13.00. Afbud fra Henrik,  
Husk poloen fra Haraldslund, måske har Magnus trøjer med.  
 
Næste møde 9.oktober kl 16-18. 
 
Således opfattet.  
 
Referent. 

       Torben Knudsen 


